

Title (en)

Roof snow guard.

Title (de)

Schneefangvorrichtung an einem Dach.

Title (fr)

Garde-neige pour toiture.

Publication

EP 0384952 A1 19900905 (DE)

Application

EP 89114087 A 19890731

Priority

CH 70989 A 19890227

Abstract (en)

The roof snow guard has a fastening part (1) and a snow-retaining part (2). The fastening part (1) is inserted into the side groove (15) between two roof tiles (16, 17), its retaining portion (5) projecting with its recess (6) over the roof covering (18), so that the snow- retaining part (2) can be suspended in the retaining portion (5). In addition to the possibility of arranging the guard in the region of the foot of the tile or head of the tile, the retaining action exerted by the snow-retaining part (2) proves to be particularly advantageous for the tiles. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Schneefangvorrichtung hat einen Befestigungsteil (1) und einen Schneehalteteil (2). Der Befestigungsteil (1) ist in den Seitenfalte (15) zwischen zwei Dachziegeln (16,17) eingelegt, wobei dessen Halteabschnitt (5) mit seiner Ausnehmung (6) über die Dachhaut (18) ragt, so dass der Schneehalteteil (2) in den Halteabschnitt (5) eingehängt werden kann. Neben der Möglichkeit, die Vorrichtung im Bereich des Ziegelfusses oder Ziegelkopfes anzordnen, erweist sich die durch den Schneehalteteil (2) ausgeübte Haltewirkung für die Ziegel als besonders vorteilhaft.

IPC 1-7

E04D 13/10

IPC 8 full level

E04D 13/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04D 13/10 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 8803097 U1 19880511
- [A] EP 0052080 A2 19820519 - WILLA SIEGFRIED
- [A] US 1366703 A 19210125 - PETER FRANCIS A
- [A] GB 666147 A 19520206 - ERNEST JAMES SUTTON
- [A] CH 636157 A5 19830513 - WEIDMANN & CO KUNSTSTOFFSPRITZ [CH]

Cited by

US2010192479A1; US5349791A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0384952 A1 19900905; CH 678205 A5 19910815

DOCDB simple family (application)

EP 89114087 A 19890731; CH 70989 A 19890227